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Tirsdag den 1. marts 2022 kl. 14.00, EUC-Syd, Stegholt 33-35, 6200 Aabenraa  
  
 
Dagsorden:  
1. Godkendelse af dagsorden  
2. Konstituering af LUU 
3. Referat af Luu-mødet den 31. august 2021   
4. Orientering ved Formanden  
5. Årshjul 
6. AUB  
7. SKP-elever  
8. Orientering ved skolen  
9. Eventuelt  
 
 
Afbud: Maria Andresen (EUC Syd) 
 
 
Deltagere: Dan C. O. Møller (MFD), Andreas Nielsen (DM), Birgit Christiansen (DM), Jan 
Rasmussen (DM), Tina V. Kristensen (MFD), Søren Nicolai Bertelsen (MFD), Jan Kleemann 
(EUC Syd), 
 
 
Referat:  
 
Dan C. O. Møller Bød velkommen  
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev enstemmigt godkendt af LUU.  
 
2. Konstituering af LUU  
For perioden 1. april 2022 til 31. marts 2026 
Dan Møller meddelte genvalg og blev herefter valg. 
Andreas Nielsen meddelte at han ikke ønskede at forsætte i LUU og at han derfor ikke modtog 
genvalg. Efter en kort drøftelse meddelte jan Rasmussen at der var møde i det lokale Lau og at der 
ville blive udpeget et nyt medlem til LUU, hvorfor næstformandsposten også ville blive forlagt her.  
Der blev aftalt at Jan Rasmussen ville meddele hvem der var blevet udpeget til LUU og hvem af 
udvalgsmedlemmer fra Danske Malermestre der skulle bestride næstformandsposten i udvalget 
efter Andreas Nielsen. 
Andreas meddelte også at han ønskede at træde ud af Svendeprøvekommissionen. Dog at han 
ville tage svendeprøven til juni 2022, samt hvis der er behov fortsætte indtil der er fundet en 
afløser.  
 
 
3. Referat af Luu-mødet   
Referatet er udsendt den 15. september 2021.  
Der havde der ikke været bemærkninger til referatet. 
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4. Orientering ved Formanden.  
 
Dan Møller oplyste at:  
 
 

• MFFU den 8. september 2021 har udsendt Reviderede retningslinjer for 
bygningsmalersvendeprøven - Gældende fra den 1. oktober 2021 

 
• Fællesudvalgets konference for de lokale uddannelsesudvalg var den 20. til 21. september 

2021. 
 

• Den 15. december 2021 har der været gennemført rådgiverbesøg ved Schultz Malerfirma 
ApS 

 
• MFFU den 20. december 2021 har udsendt Svendeprøveresultater december 2021 

 
 
 

• MFFU den 6. januar 2022 har udsendt Lokale uddannelsesudvalg 2022-2025 
 

• MFFU den 11. januar 2022 har udsendt indkaldelse til den årlige konference for de lokale 
uddannelsesudvalg afholdes den 14. – 15. marts 2022 
 

 
• MFFU den 31. januar 2022 har udsendt deres fortolkningen af Hovedbekendtgørelsens § 

85 som omhandler regler om logbog. 
 
 

5. Årshjul  
Årets mødedatoer: 1. marts 2022, 14. juni 2022, 13. september 2022, 13. december 2022. 
14. – 15. marts 2022 konference for de lokale uddannelsesudvalg 
25. – 27. marts 2022 Silkeborgkursus. 28 – 30 april 2022 Skills  
AUB-ansøgning udarbejdes inden udgangen af marts for Praktikpladsopsøgende arbejde. 
Hvis er er en afsøgning som er godkendt, skal der fortages evaluering forløbet 
 
 
Juni: Elevtilfredshed/Kvalitet i skolens undervisning/evaluering af praktikcenterets aftale- 
og uddannelsesplanlægning/efteruddannelsestilbud i lavsæson.  
Svendeprøve den 15. juni 2022 
 
August: AUB-ansøgning Praktikpladsopsøgende arbejde udarbejdes inden udgangen af 
august. Hvis er er en afsøgning som er godkendt, skal der fortages evaluering forløbet. 
 
December:  
Mødeplan for 2023 
 
kvalitet i praktik herunder logbøger, praktikum, prøver og svendeprøver.  
 
Svendeprøve den 16. december  
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6. AUB  
 
Der er ansøgt om AUB-midler i foråret 2021 ved MFFU som har godkendt ansøgningen og sendt 
den videre til UVM med deres anbefaling. 
Jan Kleemann meddelte at han ville undersøge om ansøgningen var godkendt.  
AUB projektet er godkendt, og der er indtil videre brugt 36 timer, og dermed 129 timer tilbage. 
Projektet løber til 30. juni 2022. 
 
Jan Kleemann oplyste at Skolen havde ansat Tom Hartvig Nielsen som ny virksomhedskonsulent, 
da Carsten Jørgensen havde valgt at opsige hans stilling. 
 
 
7. SBO elever.  
 
Praktikpladsen.dk er moderniseret og hedder nu lærepladsen.dk.  
 
Skolepraktikcenteret har fået nyt navn så nu hedder det skoleoplæringscenteret og nu hedder det 
ikke skp elever men SBO elever. 
Til dato 5 elever. Hvoraf 2 er på H2. Og 1 er gravid/sygemeldt. 
Eleverne har arbejdet på skolen og lavet de forefaldende malerarbejder, er bl.a. nu i gang med 
arbejde kantinen. 
 
 
8. Orientering fra skolen.  
 
Status på GF2 er: 
9 elever afsluttede gf2 fredag d.14.01.22: 
7 elever har en udd. Aftale 
2 elever ønsker at starte på en anden uddannelse. 
1 elev blev ikke færdig og forlænges i 4 uger. Hun har ingen aftale endnu 
 
GF2 pr. dags dato er:  21 elever, 7 af disse elever har en aftale. (1 er dog tvivlsom pt. Da firmaet 
er gået konkurs)  
Gf2 eleverne søger praktik til uge 19 og 20. 

Hovedforløb 

H3 forløb (fra 10.01.22 – 11.02.22) = 6 elever, som skal til svendeprøve i juni 22. 

Dags dato: H2 = 15 elever (heraf 2 SKP)   

Ud over de fastlagte opgaver og fag på 2. hovedforløb, kommer eleverne til at have nogle 
kursusdage, hvor de bl.a. skal arbejde med Silkecement (leverandør kommer og underviser) og 
der er 4 dage på programmet, hvor eleverne skal arbejde med de gamle maleteknikker 
(ådring/marmorering og forgyldning). 

Vi får også besøg af bl.a. Flügger og Nordsjö, som vil fortælle om, mineralske overflader og 
epoxy/udvendigt malerarbejde.  
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Bedømmelse H2 d. 10.maj. 22. 

Forslag og ideer til undervisningen modtages gerne������ 

Elever omtales nu lærlinge 
 
Svendeprøve december 2022: 

Jeg har søgt om dispensation for afholdelse af svendeprøven, med de 3 elever der er på 
december holdet. For, at kunne forsvare dette, tilbød jeg, at leje af kabiner, kunne være uden 
beregning. Jeg har fået følgende svar fra Hans Henrik: 

Så skal I afholde samtlige udgifter: 
Lokaleleje 
Aflønning af tilsyn 
Aflønning af svendeprøvekommission 
Mvh 
Hans-Henrik Sønnersgaard 
Sekretær 

 
Flere i udvalget synes 3 elever er for lidt til at gennemføre svendeprøven i december, og på den 
anden side er det en udfordring for nogle elever at skulle køre langt til en anden skole for at 
gennemføre svendeprøven. 
 
EUC Syd vil ikke have økonomi til at gennemføre svendeprøven under ovenstående vilkår. 
 
 
 
9. Eventuelt.  
 
 
 
Referent: Jan Kleemann 


